
 

 

 

FABUK – referat fra generalforsamling mandag d. 6. marts 2023 

Mødet foregik på Teams og der var 16 tilmeldte deltagere.  

Velkomst ved formand Anne Line Svelle, som herefter bad om, at de fremmødte valgte en dirigent.   

Kristina Bendeke/ Frederiksberg tog imod valg.  

Kirsten Schneider tog referentopgaven.  

Punkt 1.  

Kristina startede mødet med at erklære generalformsalingen for indkaldt i tide med dertilhørende udsendt 

materiale: dagsorden og regnskab. Formandsberetningen eftersendes. 

Punkt. 2  

Anne Line gennemgik sin beretning, som indeholdt en række væsentlige punkter fra året 2022: 

Årets møder, oplæg, mødeformer på nettet, kontakt til Slots – og Kulturstyrelsen, konferencer, hjemmeside 

og mulige indsatser. Beretningen er vedhæftet.  

Beretning godkendt.  

Punkt 3 

Regnskab blev gennemgået. 

Foreningens økonomi er sund og der er midler til fremtidige aktiviteter. Regnskab er udsendt i 

nyhedsbrevet d. 10. februar 2023.  

Regnskab godkendt.  

Punkt 4.  

Punktet budget omhandlede foreningens kommende aktiviteter og visioner.  

FABUK kan i 2023 fejre 10-års jubilæum, hvilket blev fremhævet som en gennemgående opmærksomhed i 

forhold til samarbejder, kommunikation og møder.  

Der blev fremsat ønsker om netværk i form af besøg kommuner imellem.  

De nordiske samarbejder ønskes fortsat prioriteret med projekter, besøg og udvikling.  

Kulturmødet på Mors er en god platform for FABUK i forhold til samarbejdspartnere.  

Forslag om en kommunikationspublikation fra FABUK, for at vi kan gøre opmærksom på FABUK’s arbejde og 

relevans.  

Bestyrelsen har fået opbakning fra medlemmerne til at arbejde med disse ønsker fra medlemmerne.  

Det aftalte og fungerende kontingent fortsætter.  

Punkt 5 

Forslag til vedtægtsændring om Æresmedlemskab blev vedtaget. Kontingentbetaling blev drøftet og 

bestyrelsen tager endelig stilling hertil.  Vedtægter er vedhæftet. 

Foreningens vedtægter trænger til en opdatering og præcisering, så teksten fremstår i en mere nutidigt i 

form og indhold. Foreningens medlemmer får tilsendt denne vedtægtsopdatering og kan så kommentere 

og godkende. Deadline udsendes med næste nyhedsbrev eller sammen med information om 



konstitueringen.  

 

Punkt 6 

Valg af bestyrelse.  

Punktet var faldet ud af teksten i indkaldelsen, men følgende bestyrelse blev valgt:  

Anne Line Svelle, Kristina Bendeke for to år, Helga Hjerrild nyvalgt for et år, Astrid Guldhammer fortsætter, 

og suppleanterne Carina Zingenberg og Kirsten Schneider fortsætter.  

Anne-Marie Donslund har valgt ikke at fortsætte i bestyrelsen. En stor tak til Anne-Marie for store arbejde i 

foreningen og bestyrelsen.  

Bestyrelsen konstituerer sig i løbet af marts. Sammen med denne konstituering/information udsendes de 

opdaterede vedtægter.  

Øvrige informationer udkommer i Nyhedsbreve. 

Referent: Kirsten  

 


